

LA BIOSTHETIQUE®  
PARIS



LA BIOSTHETIQUE SOLEIL

*Bon Voyage*

The power of the sun: pure energy. Light. Warmth.  
The summery light freedom of bright days. Sun on the skin  
is happiness. And a tan. And here is everything that hair and skin need to be  
able to enjoy the sun.

源自阳光的能量：纯粹原力。光能。温暖。  
艳阳高照的日子，带来璀璨明亮的自由。当阳光洒落于肌肤，必定也愉悦无比。  
同时铭刻了一身古铜肤色。拥有以下秘诀，即能让秀发和肌肤无忧无虑地尽情享  
受阳光。

## *The all-round sun protection.*



*Waterproof sun stick with highly effective SPF 30 sun protection filter system for particularly sensitive areas of skin (lips, nose, forehead)*

防水型防晒隔离露，蕴含高达SPF30的防晒系数，采用卓效隔离紫外线系统，专为敏感娇嫩的肌肤部位设计，如双唇、鼻子与额头。

### STICK SOLAIRE SPF 30

Natural waxes such as beeswax and shea butter, as well as natural oils from lady's smock seeds, stabilise the skin's natural functions and are intensively conditioning.

蕴含蜂蜡与乳木果油般的天然蜡脂，同时采用萃取自草地碎米荠籽的天然油脂，有且维稳肌肤天然机制功能，密集宠护滋养。

## *Waterproof SPF 50+ sun cream for sensitive face and body skin*

防水型防晒隔离乳SPF50+，专为脸部与身体肌肤设计。

### CREME SOLAIRE SPF 50+ MULTI-PROTECTION

Very high sun protection for particularly sensitive facial skin, as well as children's skin. Protects against light-induced skin aging and chronic light damage. Waterproof, extremely high and highly effective UVA and UVB sun protection for dry and sensitive skin.

超强抗紫外线防晒系数，特别为敏感娇嫩的脸部肌肤与儿童肌肤而设计。保护肌肤免于因日晒而引起的老化现象，同时防护肌肤免于被阳光灼伤。蕴含防水功效，防晒系数极高，高效抵抗UVA与UVB紫外线侵害。适用于干燥与敏感型肌肤。



## *Calming after sun face care*

晒后脸部护理

### CREME APRES-SOLEIL

Care cream – promotes the regeneration of the facial skin after sunbathing with special calming and moisturising active ingredients. Specially for sun-stressed skin. Stimulates the skin's natural regeneration. The skin calms down faster – redness is reduced.

晒后护理霜 — 肌肤曝露于阳光之后，以具独特镇静滋润功效的活性成分，卓效促进脸部肌肤再生。专为经过曝晒的压力肌肤而设计。赋活肌肤天然的更生机制，让肌肤更迅速地舒缓镇静，减缓泛红现象。

